
TARTU VALLAVOLIKOGU 

REVISJONIKOMISJON 

 

 

PROTOKOLL  

Kõrveküla                     22.08.2023 

  

 

Aeg: 22.08.2023, algus kell 14.00, lõpp kell 16.00 

Koosolekut juhatas komisjoni esimees Kert Kingo.  

Protokollis Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa: Kert Kingo, Marike Adamka, Valeeri Rubeika ja Aivar Soop. 

Puudus: Priit Kirss. 

Kutsustud külaline: sisekontrolör Liivia Kruusmägi 

 

Päevakord: 

1. Kohtumine sisekontrolör Liivia Kruusmägiga; 

2. Raadi lasteaed Ripsiku 24.06 taotlus tasandusrühma moodustamiseks; 

3. Ermi 9/11 Raadi kooli ja lasteaia ehitus; 

4. Lisaeelarve täitmine; 

5. Nõusoleku andmine laenu refinantseerimishanke korraldamiseks (volikogu eelnõu); 

6. Jooksvad küsimused: 

• KÜ Võibki pöördumine - ehitus Kärkna külas; 

• kodaniku pöördumine kasutusteatise nr 2111301/14671 menetlemise kohta; 

• Piirissaare elaniku pöördumine. 

 

Revisjonikomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

1. Kohtumine sisekontrolör Liivia Kruusmägiga 

Sisekontrolör Liivia Kruusmägi on Tartu Vallavalitsuses ametisse määratud alates 03.07.2023. 

Liivia Kruusmägi tutvustas ennast revisjonikomisjonile ja vastas nende täpsustavatele 

küsimustel. Arutati võimalikku koostööd revisjonikomisjoniga. 

 

2. Raadi lasteaed Ripsiku 24.06 taotlus tasandusrühma moodustamiseks 

Raadi lasteaia Ripsik saatis 24.06.2023 vallavalitsusel taotluse (lisatud protokollile) ja 

vallavalitsus saatis vastuse 17.08.2023 (lisatud protokollile). 

Toimub arutelu antud teema üle. 

 

Komisjoni ettepanek: Planeerida 2024. aastaks rahalised vahendid eelarvesse ja teha Raadi 

Lasteaed Ripsikus tasandusrühm. 

 

 

 

 



3. Ermi 9/11 Raadi kooli ja lasteaia ehitus 

Raadile kavandas lasteaeda ja kooli Tartu Erakool. Plaan nägi ette sinna 120-kohalist lasteaeda 

ja 200-kohalist kuueklassilist kooli. Praeguse seisuga ei ole Tartu Erakooli pidaja, Hariduse 

Edendamise sihtasutus leidnud raha, et ehituslepingut sõlmida ning tööd alustada.  

Kert Kingo: Volikogu tahe oli see, et peab olema kogenud ettevõte, kes siin hakkab arendama. 

Lõpuks saame keti, kes on silma paistnud sellega, et tõstab ainult hindasid ja hooldusteenust 

kvaliteetset ei taga ning tehakse Tartu hooldekodu, mitte Tartu valla hooldekodu. Tartu vald 

ehitab siis Tartu linnale hooldekodu. See on see mis ma rääkisin, et Tartu valla raha läheb Tartu 

linna kasuks. 

Aivar Soop: Volikogu võttis 22.08.2019 vastu otsuse korraldada hoonestusõiguse konkurss. 

Konkursi eesmärgiks oli rajada hariduse ja hoolekandeteenuse osutamise hoone või hooned. 

Eesmärgiks oli ka rajada keskus, kus tegutseks lasteaed, kool ja hooldekodu. Aja jooksul asjad 

muutusid ja eesmärk muutus. Algne eesmärk oli, et oleks kõik kolm asja koos ja siit tulenevalt 

ei saa ühte asja eraldi tulla ja teadmine, et kui täna kooli ja lasteaeda ei tule, kuna nad siis 

tulevad. Kui neid ei tule, siis loogiliselt ei saa ka hooldekodu tulla, sest ei ole tagatud seda 

eesmärki mida volikogu omalajal eesmärgiks võttis ehk kompleks (kool, lasteaed, hooldekodu).   

Kert Kingo: See kuidas Raadi piirkond kasvab ja on vajadus kooli ning lasteaia järele ja nüüd 

tuleb siis ainult hooldekodu.  

Aivar Soop: Justiitsminister on ka oma kirjas viidanud, et see ei ole päris see volikogu tahe 

mida alguses taheti. Seisukoht oleks selline, et kui kooli ja lasteaeda ei tule, siis ei saa tulla ka 

hooldekodu. Kuidas see lahendatakse, peab vallavalitsus ise seda vaatama.  

Valeeri Rubeika: Sellepärast vald kiirendabki loodava hariduskeskuse plaani. 

Kert Kingo: Vallavanem vallavolikogus väitis, et ehitus on seal alanud. Mina sooviks küll 

selgitust saada sellise valetamise peale. Kuidas me siis aru saame, et kui vallavanem väitis, et 

ehitus on alanud aga lehest loeme, et ehitust pole plaanitud alustada, sest ehitus on kalliks 

läinud.  

 

Komisjon palub järgmisele komisjonile koosolekule teemat selgitama vallavanemat Jarno 

Lauri. 

 

4. Lisaeelarve täitmine 

Eelarvenõunik Elle Kaljurand on saatnud eelarve täitmise seisuga 31.06.203 seisuga.  

Komisjon võtab info teadmiseks ja tõstatab volikogus teema, et kõik volinikud oleks teemaga 

ehk küsimusi tekitavate eelarveridadega kursis. 

Komisjon soovib saada eelarve täitmist 01.08. seisuga. 

 

5. Nõusoleku andmine laenu refinantseerimishanke korraldamiseks (volikogu eelnõu) 

Hanke läbiviimine on vajalik, saamaks soodsamaid tingimusi Tartu Vallavalitsuse poolt 

krediidiasutustelt võetud laenude tagastamiseks. Eesmärk on saada intressimarginaal 

madalamaks.  

Komisjon soovib, et vallavalitsus eelarvel pingsalt tähelepanu hoiaks. Püsikulusid juurde mitte 

tekitada.  

Komisjon toetab eelnõud. 

 

7. Jooksvad küsimused: 

- KÜ Võibki pöördumine - ehitus Kärkna külas 

Komisjon arutab teemat ja kutsub järgmisele komisjoni koosolekule selgitama vallaametniku, 

kes selle teemaga tegeleb. 

Antud teema vastuskiri edastada ka revisjonikomisjonile. 

 



- kodaniku pöördumine kasutusteatise nr 2111301/14671 menetlemise kohta 

Komisjon kutsub järgmisele komisjoni koosolekule selgitama vallaametniku, kes selle teemaga 

tegeleb. 

Kuna antud teemaga ollakse kohtus, siis komisjon oma seisukohta ei kujunda. 

 

- Piirissaare elaniku pöördumine 

- randade puhastamise ja koristamise teema, rannad on korda tegemata; 

- saarel puuduvad infomaterjalid; 

- viidad on luitunud ja vanad; 

- millega palgaline saarevaht tegeleb ja saarevahi naine; 

- ei ole toimunud ühtegi sündmust saarel (ei jaanipäeva, ei Peetripäeva, ei laata, ei kontserte); 

- vallavanem pole aasta jooksul kordagi saarel käinud, puudub temaga igasugune dialoog. 

Piirissaarel alustati projekti „Piirissaar - Old Believers cultural heritaja“. Vallavalitsus osales 

programmi taotlusvoorus, kus eesmärk oli Piirissaare turismi arendamine ja vanausuliste 

kultuuri säilitamine. See programm sai rahastuse. Projekti raames korraldatavad tegevused: 

infotahvlite paigaldamine, kodulehe loomine, infovoldikute disain ja trükkimine, külaplatsile 

uue varjualuse ajamaja ehitamine, supluskohtade korrastamine. Toetust on eraldatud summas 

85 653,50 eurot ja kehtib kuni detsembri lõpuni aga kõik need asjad on tegemata. 

 

Komisjoni ettepanek: Arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp teeb kirjaliku vastuse viie 

päeva jooksul selle programmi rahade kulutamise kohta ja annab selgitusi, mis tööd on selle 

programmi rahadega tehtud. 

 

Järgmine komisjoni koosolek on 08.09.2023 kell 13.00. 

 

 

 

 

 

Kert Kingo        Kadri Linamägi 

Komisjoni esimees       Protokollija 


